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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért akarnak gyenge forintot?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mint ismeretes, a forint folyamatos gyengülése és a 2010-eshez képest lényegesen gyengébb sávba 
történő "beállása" hallatlan költségeket eredményez lakossági oldalon. A miénkhez hasonló, nagy 
kitettségű gazdaság esetében értelemszerűen nem lehet kizárni az importtermékeket a tipikus 
fogyasztói kosárból, így viszont a gyenge forint árát jellemzően azok fizetik meg, akik számára 
mindez semmilyen hasznot nem hoz. Miniszterelnök úr korábbi megjegyezése szerint a gyengébb 
forint jó az exportáló cégeknek. Felmérték-e ugyanakkor, hogy a hazai export mekkora hányadát 
teszi ki az itt működő multicégek teljesítménye, és mekkorát a hazai tulajdonú mikro-, kis és 
közepes méretű vállalkozásoké? Kinek hajt hasznot valójában a gyenge forint? S végtére is: 
ismerik-e a pontos számot, amely "forintosítja", hogy mennyit fizet a lakosság évente a gyenge 
forintért akár csak a 2010-ben jellemző árfolyamhoz képest? Várom megtisztelő válaszát!


